

3. die 19. mensis Novembris G. BURNHAM BEAMAN, Americanus ex oppido Cincinnati, tradita dissertatione laudabili quae inscribitur „On the Sources of the Dharma-Sāstras of Manu and Yāinā-Valkya“ et examine die 21. mensis Octobris 1895 rite superato.
4. die 27. mensis Novembris RODNEY HOWARD TRUE, Americanus ex Vico Greenfield in civitate Wisconsin, tradita dissertatione admodum laudabili quae inscribitur „On the Influence of sudden Changes of Turgor and of Temperature on Growth“ et examine die 19. mensis Ianuarii 1895 magna cum laude superato.
5. die 21. mensis Novembris MAXIMILIANUS C. F. WUENSCHMANN, Saxo Glauchaviensis, tradita dissertatione egregia quae inscribitur „Gottfried Hoffmanns Leben und Bedeutung für das Bildungswesen und die pädagogische Theorie s. Zeit“ et examine die 2. mensis Augusti 1894 summa cum laude superato.
6. die 21. mensis Novembris MAXIMILIANUS HEINEMANN, Dresdensis, tradita dissertatione idonea quae inscribitur „Quaestiones Zonareae“ et examine die 29. mensis Maii 1895 rite superato.
7. die 22. mensis Novembris CAROLUS RODER, Dresdensis, tradita dissertatione laudabili quae inscribitur „Die polare Waldgrenze“ et examine pro facultate mathematicam et physicam in omnibus classibus gymnasiolorum docendi magna cum laude rite superato.
8. die 4. mensis Decembris HERBERTUS JUERGENS, natus in vico Matzdorf (Meckl.-Strelitz), tradita dissertatione admodum laudabili quae inscribitur „Ueber die Unterschiede der in Australien und der in Deutschland erzeugten Kammwolle“ et examine die 8. mensis Iulii 1895 magna cum laude superato.
9. die 5. mensis Decembris GEORGIUS WILSDORF, Chemnitiensis, tradita dissertatione laudabili quae inscribitur „Monographie der Schweizer Saanenziege“ et examine die 27. mensis Iulii magna cum laude superato.
10. die 11. mensis Decembris FRIDERICUS DE WEICHS-GLON LIBER BARO IMPERII, natus in Castello Walchen in Austria Superiori, tradita dissertatione admodum laudabili quae inscribitur „Das finanzielle und sociale Wesen der modernen Verkehrsmittel“. Sine examine.
11. die 12. mensis Decembris CAROLUS THEODORUS REUSCHEL, Chemnitiensis tradita dissertatione admodum laudabili quae inscribitur „Untersuchungen zu den deutschen Weltgerichtsdichtungen des 11. bis 15. Jahrhunderts Pars prima“ et examine die 22. mensis Iulii 1895 magna cum laude superato.
12. die 14. mensis Decembris GEORGIUS WEICKER, Cygneensis, tradita dissertatione admodum laudabili quae inscribitur „De Sirenibus Quaestiones Selectae“ et examine die 9. mensis Novembris 1895 magna cum laude superato.